
 

D. 15. november 2021  

Høringssvar vedr. mulighederne for en samlet §32-enhed 

Bestyrelsen og MED-udvalget har drøftet det fremsendte høringsmateriale vedr. mulighederne for en samlet 

§32-enhed. 

Det er positivt, at flere muligheder for fælles geografisk placering er undersøgt. Vi undrer os dog over, at 

kørsel alene er indregnet som ulempe ved geografisk placering i område Nord. 

Det er muligt at de nuværende §32-børn pt. er geografisk forankret primært i Øst, men det er jo væsentligt 

at fremtidssikre tilbuddet, hvorfor der ikke kan ses bort fra, at en placering i Øst, på sigt, også kan betyde 

store kørselsafstande. 

Vores opfordring er derfor at genoverveje en mere central beliggenhed f.eks. i Midt. Vi er enige i, at det vil 

have for store økonomiske konsekvenser samt indvirkning på almen børnehaven Åparken, hvis enheden 

placeres der. Vores forslag er, at Børneby-tanken også indføres på specialområdet ved at placere §32-

enheden i geografisk sammenhæng med Djurslandsskolen. De fleste af eleverne i §32-enheden må forventes 

at have så store specialpædagogiske behov, at de fleste fortsætter deres skolegang på Djurslandsskolen, 

hvormed der også på specialområdet sikres en rød tråd mellem daginstitution og skole. 

Generelt håber vi dog, at de direkte involverede parters stemmer får afgørende indvirkning på beslutningen, 

om enheden skal samles i ét geografisk tilbud og såfremt det sker, at det bliver indenfor en overkommelig 

afstand for alle brugere, nuværende og fremtidige, i kommunen. 
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